
2017第二届食品科学与营养工程国
际会议

尊敬的  先生/女士，您好！

2017第二届食品科学与营养工程国际会议将于2017年07月在苏州召开。

会议内容

      2017第二届食品科学与营养工程国际会议为广大食品科学、营养工程研究领域的学者、专家提供交流平台，会
议组委会诚邀全球相关领域的学者、专家参加此次国际会议，就食品科学与营养为主题的相关热点问题进行探讨、
交流，共同促进全球绿色食品和营养研究的进步与发展。

      2017第二届食品科学与营养工程国际会议将于2017年7月25-26日在中国苏州召开。苏州，是中华人民共和国江
苏省东南部的一个地级市，位于长江三角洲和太湖平原的中心地带，著名的鱼米之乡、状元之乡、院士之乡、经
济重镇、历史文化名城，自古享有“人间天堂”的美誉。苏州有文字记载的历史已有4000余年，是中国现存最古老
的城市之一，江南吴文化的发祥地，历史上长期为江南地区一级行政区的首府和经济文化中心。

会议日程

（具体日程安排会根据实际情况有所调整）

会议日程

7月24日 11:00-17:00 报到

7月25日

09:00-12:00 特邀嘉宾演讲

12:00-14:00 午餐

14:00-17:30 口头报告

18:30-20:00 晚宴

7月26日 08:00-18:00 苏州一日游

会议嘉宾

Dr Fabisiak Anna

School of Tourism and Recreation, Vistula University, Poland

Biography: Dr Fabisiak Anna is presently an assistant professor at the Vistula University (Warsaw,
Poland). She received Ph.D. degree in Warsaw University of Live Sciences (Department Science Food and
Human Nutrition) in 2009. Dr Fabisiak has published more than 20 journals. She is Fellow Polish Society of
Dietetics, and a Fellow of PSD (Polish Association of Dietetics)
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Topic: A Healthy Humans: Strategies to Change Health Behavior Among Young Adult in Europe

Abstract: The objective of presentation will be present the changes in dietary behaviors among young
people in Europe. Overweight and obesity are the cause of a large part of chronic non-communicable
diseases. In the European Region, there is a significant percentage of diseases such as obesity and
overweight, with are caused by diseases related to excess body weight and poor nutrition. Additionally
will be the presentation of the relationship diet, and nutritional status assessment and a sense of
awareness of the choice of food consumed on the basis of research carried out among young people.
The current lifestyle modification programs in the connects of the nutritional behavior in Poland and
Europe will be presented, as well as the effectiveness of their implementation. Moreover, the differences
the recommended nutrition standards in Poland and Europe will be presented.
I deal with the assessment of nutrition and nutritional assessment of children and adolescents. Moreover,
I am dealing with the healthy diet promotion a, implementation of new methods of measurement, and
the health promotion among young people.

会议门票

票务类别 包含内容 2017年7月5日前缴费 2017年7月5日后缴费及现场缴费

C票 参会+会议资料+礼品+旅游 1000元 1200元

D票
参会+会议资料+礼品+旅游

+午餐+欢迎晚宴
1400元 1600元

参会费用所含内容说明：

1. 参会：听取大会主会场报告及分会场报告；

2. 版面费：一篇论文的出版费用（A、B票）；

3. 午餐和欢迎晚宴：会议期间的午餐及欢迎晚宴（仅B、D票；A票、C票及E票均需参会者自理餐费；如需现场购
买，标准为：午餐200元，晚宴200元）；

4. 会议资料：胸牌， 程序手册，纸质期刊一本（作者文章所发表的一期的纸质版，国内邮寄免费，国外邮寄需加收
邮费）等；

5. 礼品：大会精美纪念礼品一份；

6. 旅游：上海一日游，缴费的参会者在会后可享受免费旅游（如不参加旅游，无退费）。

其他说明：

1. 团体购票6张及以上可享9折优惠；

2. 团体购票10张及以上可享8折优惠； 

活动家 

成都云数海量智能科技有限公司 

2017年2月18日
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